
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 30 de novembre de 2016 
Inici:  21:05 
Fi: 23:00 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta: Anaïs Medina Terradas  particular 

 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Comajuan Brutau   particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Manuel Valle Corrales  particular 
Carme Luis 
Cristina Montoya 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé  patronat de la gent gran 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen a la sessió, en qualitat de públic, la Sra. Cristina Gálvez i comerciants de La 
Batllòria.  
 
Han excusat l’assistència la Sra. Carmen Montes d'ICV, la Sra. Mariona Pasqual de la CUP i la 
Sra. Magalí Miracle d'ERC.   
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (6/10/2015) 

2. Informació de la presidenta 

3. Tancament del carrer Major 

4. Pintura dels passos elevats carrer Major i Riells 

5. Neteja de Royal Park 

6. Torn obert de paraula 

Desenvolupament de la sessió: 
 
La Sra. presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h. Atès que 
assisteixen com a públic diversos comerciants de La Batllòria per parlar de la proposta de 
tancament del carrer Major, s'altera l'ordre del dia de la sessió per començar amb el punt 3 
"Tancament del carrer Major". 
 
 



 

 

3. Tancament del carrer Major 
 
Iniciament, el Sr. Jordi Comajuan explica que des del Consell de Poble s'havia proposat tancar 
el carrer Major però, després de plantejar-ho als veïns afectats i als comerciants de la zona, 
aquests darrers s'hi oposen perquè consideren que aquesta mesura seria perjudicial pel 
comerç. 
 
La Sra. Medina aclareix que es va suggerir aquesta proposta per millorar la seguretat dels 
vianants en aquesta zona del centre del poble. 
 
El Sr. Gómez afegeix que ja es va acordar que abans de prendre cap decisió en ferm, calia 
parlar-ho amb el veïnat i els comerciants, i que aquests haguessin donat el seu vistiplau. 
 
Per tant, rebuda aquesta comunicació per part del Consell de Poble, alguns comerciants han 
decidit assistir a la reunió per fer palès el seu desacord amb la proposta de tancament i 
demanar que aquesta no tiri endavant. 
 
El seu parer és que tancar la circulació en aquest carrer perjudicaria el comerç, eliminant 
aquesta zona com a via de pas, impedint que la gent s'hi aturi per fer compres. De fet, això ja 
ho pateixen cada vegada que es fa una fira, quan el carrer es talla a l'alçada del forn de pa; la 
gent visita la fira i dóna mitja volta sense acabar de visitar tota la zona comercial.     
  
A més, també s'hi afegeix el problema que cada vegada hi ha menys firaires que volen venir i 
es redueix l'afluència de públic amb el conseqüent greuge pel comerç, que ja està prou tocat.  
 
Es proposa per properes fires modificar la disposició i/o la ubicació de la fira per integrar-la més 
al nucli del poble i fer-la més atractiva.  
 
El Sr. Gómez demana als comerciants que facin arribar al Consell totes les propostes que 
tinguin, per valorar-les i trobar entre tots millores pel poble i pel comerç. 
 
També comenta la opció de tenir un mercat setmanal.  
 
La Sra. presidenta explica que és una proposta que cal estudiar prèviament i veure'n la 
viabilitat. 
 
El Sr. Comajuan afegeix que ja fa temps que els comerciants es queixen que el comerç de La 
Batllòria està morint i que cal aplicar mesures per reactivar-lo.  
 
Una bona proposta seria començar per senyalitzar els comerços existents a l'entrada del poble. 
 
Altres propostes a tenir en compte seria canviar direccions de carrer, de manera que la gent 
d'alguna manera es vegi una mica obligada a transitar per més carrers de la vila abans de 
sortir-ne.  
 
També sorgeix la proposta de tallar la zona del Safareig per impedir que hi hagi una sortida 
directa cap a la Ctra. Vella. El Sr. Gómez comenta, però, que caldria esperar a veure com 
queda tota aquesta zona un cop s'hagi fer la rotonda del C35. 
 
La Sra. presidenta comenta que qualsevol proposta que pugui sorgir estaria bé que es 
traslladés per escrit a la Comissió de mobilitat perquè n'estudiï la viabilitat. De tota manera, si 
es tracta de petites modificacions es pot contactar directament amb l'agent de policia Jordi 
López que és l'encarregat dels temes de senyalització de carrers. 
 



 

 

Tot seguit, es proposa la creació d'una comissió que integri representants dels comerciants de 
La Batllòria i membres del Consell de Poble, per recollir propostes, valorar-les i traslladar-les.  
 
S'acorda fer una primera reunió d'aquesta comissió el dia 13 de desembre, a les 21 hores. 
 
També s'apunta la possibilitat de col·locar bandes reductores de velocitat com a millora de 
seguretat a determinats indrets del poble. 
 
El Sr. Comajuan demanar que es valori si és possible la instal·lació d'una farmàcia al poble. 
 
La Sra. presidenta comenta que ja s'ha contactat amb el Col·legi de farmacèutics per fer la 
consulta  i estem a l'espera de rebre més informació al respecte. 
 
Pel que fa el tema del mercat setmanal, que s'ha apuntat abans, cal fer arribar la proposta a 
l'àrea de Promoció econòmica perquè ho valori i, en tot cas, parlar-ho també amb la regidora de 
P.E., Sra. Laura Costa. 
 
Després de debatre-ho, la proposta de tancament del carrer Major queda, per tant,  
desestimada i s'acorda traslladar les propostes de mercat setmanal i senyalització de comerços 
a l'entrada del poble a Promoció Econòmica.  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la darrera sessió plenària i si han de fer alguna observació. En no formular-se cap objecció, 
per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de la referida acta. 
 
2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta diu que s'està preparant un document que reculli totes les propostes que 
han sorgit del Consell, si s'han atès, si estan pendents, etc. Ho presentarà en una propera 
sessió. 
 
També comenta que la Sra. Anna Oliver, que forma part de la Comissió de Joves, en la propera 
sessió explicarà què s'ha tractat en aquesta comissió i que s'ha sol·licitat l'arranjament de la 
paret del Safareig. 
 
La Sra. presidenta fa el recordatori de la proposta sorgida en una sessió anterior per aprofitar el 
10è aniversari de Les Llobateres i organitzar algun acte que ens ajudi a potenciar aquest espai. 
 
Tot seguit, s'acorda el calendari de sessions per l'any 2017 : 
 
11 de gener  Permanent 
1 de febrer  Permanent 
2 de març  Plenari 
6 d'abril   Permanent 
4 de maig  Permanent 
1 de juny  Plenari 
6 de juliol  Permanent 
7 de setembre  Permanent 
5 d'octubre  Plenari 
2 de novembre  Permanent 
13 de desembre Plenari 



 

 

 
Els punts 4 i 5 són propostes que ja s'estan atenent, pintura dels passos elevats i neteja de 
Royal, i per tant, no es genera cap debat al respecte. 
  
6. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Montoya demana que s'instal·li un punt de llum a l'entrada de l'Escola.  
 
La Sra. Medina apunta que cal fer propostes de noms, unes 10, per posar un nom més atractiu 
i adequat al Parc de la A.  
 
El Sr. Valle pregunta si és possible demanar una sonometria pels habitatges que estan a tocar 
de la C35. És una zona amb molta intensitat de soroll pel pas continuat de vehicles. 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 23 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


